
SPLITSKI SAVEZ ŠPORTOVA 
Broj: 400/2016 

Split, 22.12.2016. 

 

Z A P I S N I K 
 

redovne sjednice Skupštine Splitskog saveza športova održane 22.prosinca 2016.g. u svečanom salonu 

SC „Gripe“ s početkom u 18 sati. 

 

Ad. 1. 
Predsjednik Saveza Ivan Veštić otvorio je redovnu sjednicu Skupštine SSŠ-a te je predložio sljedeći 

 

D n e v n i   r e d : 
 
1.Otvaranje sjednice Skupštine SSŠ-a 

a)   Izbor Radnog predsjedništva 

b)   Izbor Verifikacijske komisije 

c) Izbor zapisničara 

d) Izbor dva ovjerovitelja zapisnika 

2. Izvješće Verifikacijske komisije  

3. Usvajanje financijskog plana SSŠ-a za 2017.g. 

 

Sukladno Poslovniku o radu Skupštine Ivan Veštić je predložio članove radnih tijela Skupštine: 

 

Radno predsjedništvo:  

1. Ivan Veštić-predsjednik 

2. Deni Borozan 

3. Ivana Gutović 

 

Verifikacijska komisija: 

1. Ivo Zoković-predsjednik 

2. Nenad Šarić 

3. Denis Špadina 

 

Zapisničar: Blaženko Šaban 

 

Ovjerovitelji zapisnika: 

1. Marko Mišura 

2. Mario Pepur 

 

Dnevni red i članovi radnih tijela jednoglasno su usvojeni.  

 

 

Ad. 2. 
 

Predsjednik Ivan Veštić pozvao je Verifikacijsku komisiju da podnese izvješće. Predsjednik 

Verifikacijske komisije Ivo Zoković izvijestio je skupštinare da Skupština u punom sazivu broji 91 glas 

te da je za donošenje pravovaljanih odluka potrebno 46 glasova. Komisija je ustvrdila da je u Skupštini 

prisutno 46 glasova tako da Skupština može pravovaljano donositi svoje odluke natpolovičnom većinom 

prisutnih članova. 

Ivan Veštić je još jednom ustvrdio  da Skupštini prisustvuje 46 glasova te da će sukladno tome ona moći 

donositi punovažne odluke. 

 



Ad.3. 
Ivan Veštić pozvao je glavnog tajnika Saveza Vlatka Škilju da iznese skupštinarima financijski plan 

SSŠ-a za 2017.g.  

 

Vlatko Škiljo u svom je izlaganju napomenuo  da su Financijski plan svi skupštinari dobili uz poziv za 

Skupštinu te je u ukratko pojasnio stavke iz plana. Po kratkom pojašnjenju pojedinih stavki od strane 

glavnog tajnika otvorena je diskusija. Kako se nitko nije prijavio za diskusiju te nije bilo dodatnih pitanja 

u svezi Financijskog plana predsjedavajući je stavio prijedlog Financijskog plana za 2017.godinu na 

glasovanje, te je on usvojen jednoglasno. 

 

Financijski plan SSŠ-a za 2017.g. čini sastavni dio ovog zapisnika. 

 

 

 

S ovim je izlaganjem Ivan Veštić sjednicu priveo kraju. 

 

 

Sjednica Skupštine SSŠ-a zaključena je u 18,30 sati. 

 

 

 

 

Zapisnik vodio:        Predsjednik: 

 

 

Blaženko Šaban       Ivan Veštić 

 

 

 

 

Ovjerovitelji zapisnika: 

 

 

1.Marko Mišura   ________________________________ 

 

 

2.Mario Pepur     ___________________________________ 

 

 

 

 


